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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:3360 Olaglig cabotagetrafik som fortsätter i Sverige

Den olagliga cabotage- och kombitrafiken på landets vägar fortsätter trots att 
regeringen påstår att man vidtagit åtgärder och att man dessutom har öronmärkt 
extra pengar för att minska den olagliga trafiken. Trots detta ser man inget 
resultat. 

Det är uppenbart lönsamt att åka till Sverige och köra olagligt då 
vägkontrollerna och riskerna att bli ertappad är nästan obefintliga. Detta gör att 
Sveriges lagliga åkerinäring får kämpa med höga skatter och hårda regler vilket 
ger en tuff konkurrenssituation gentemot den olagliga lastbilstrafiken från 
utlandet.

Min fråga till infrastrukturminister Tomas Eneroth är:

 

Vilka mätbara effekter på den olagliga cabotage- och kombitrafiken har 
regeringen uppnått med sina så kallade satsningar?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lars Franzén

Från Riksdagsförvaltningen
2021-07-21
Besvaras senast
2021-08-04


